
NOVICE IZ
KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

BIZOVIK
- Svet KS je na 3. redni seji določil

novo ceno vode in sicer 40,00 SIT m3.
Vodarino bomo pobirali konec oktobra.
Prosimo vse krajane, da omogočijo odčita-
vanje vodomerov.
DUŠAN KVEDER-TOMAŽ

- Jarški vrtec oziroma nova Zdrav-
stvena postaja je po zadnjih informacijah
»pokrita« z lokacijskim dovoljenjem.
Gradbeno dovoljenje in preselitev zdrav-
stva v nove prostore je v rokah investitorja
in v nadaljevanju izvajalca.

- Gradis (UI. Gradnikove brigade) po-
staja v Novih Jaršab vsak dan bolj popu-
larno podjetje. Žal ne po uspešnosti prido-
bivanja lokacijske in gradbene dokumen-
tacije za gradnjo poslovno-stanovanjskega
in PTT objekta. Gradis namreč na dopise
ne odgovarja, lokacijskega dovoljenja ne
spoštuje, Naše skupnosti ne bere... Kaj
bo z gradnjo, pa tudi lokalna tajna služba
(KOS-VIS-SOVA-KROKODIL) ne more
ugotoviti.

- Pa še to: Ustavitve del na objektu
»nove« zdravstvene postaje v Jaršah ni
povzročila KS, ampak krajan, ki je v po-
stopku dokazal, da Gradis ne ve, katere
dokumente mora imeti za adaptacijo in
zunanja ureditvena dela. Iz tega razloga
prosimo vse krajane. tudi iz sosednjih KS,
naj svoj bes in neprimerne besede stresajo
na pravem naslovu, ki ga bodo dobili pri
tajniku KS.

JOŽE MOŠKRIČ-CIRIL
- Občinski proračun je KS odobril ne-

kaj sredstev za ureditev javne razsvetljave.
S tem je bila omogočena preureditev vise-
čih luči v stoječe v Slovenski in Stražarjevi
ulici. Narejena je bila tudi dodatna raz-
svetljava v Ul. Marje Boršnikove in Mirne
poti.

- Zgradbo doma KS in šolo smo zava-
rovali z ustreznimi sistemi v upanju, da bo
to preprečilo vlome, ki so bili v zadnjih
letih dokaj pogosti.

- Septembra in v začetku oktobra '93
smo uredili vse pločnike v KS, ki so bili
kakorkoli poškodovani.
KODEUEVO

- Pospešeno iščemo prostor za namesti-
tev telefonske centrale, ki bi pokrivala
potrebe po novih telefonskih priključkih.
Krajanom Hradetckega ulice je dovolj 17-
letnega čakanja na telefon. Zbrali so pod-

pise prosilcev in jih skupaj z zahtevo po-
slali na KS. Zato je tajništvo KS celotno
dokumentacijo s priporočilom Sveta KS
odposlalo Izvršnemu svetu občine. Zdaj
čakajo na obljubljeno pomoč pri reševanju
tega problema. Pomoč je obljubil tudi po-
slanec g. Marinček.

- Sodelovanje s KPL Snaga pri čiščenju
okolja. odvažanju raznega materiala in od-
stranjevanju divjih odlagališč je vzorno in
v veliko zadovoljstvo krajanov. Zataknilo
se je edinole pri podjetju Rast, ki letos oi
še ničesar postorilo v parku Kodeljevo,
kjer je osrednje otroško igrišče. Tudi do-
končanje striženja (žaganja) žive meje ob
Ljubljanici .se odiaga od pomJadi, igrala
v parku so v poraznem stanju, nujna bi bila
zamenjava peska v peskovniku, poti so
zaraščene in blatne... KS je zato skupaj
s ŠD Slovan nekajkrat priskočila na pomoč
in opravila najnujnejše ( pospravila smeti,
izpraznila koše in pokosila zelenice). Po-
leg navedenega od podjetja Rast pričaku-
jemo, če se bo morda kdo od tam slučajno
znašel v naši KS, da bo pregledalo in ure-
dilo drevorede v ulicah, saj se mnogo dre-
ves suši, zaradi česar postajajo za krajane
vse vcčja nevarnost.

- Postopki za denacionalizacijo zgradb
Ob Ljubljanici 36 se nadaljujejo. Krajevni
skupnosti pri tem pomaga pravnica, ki tudi
sicer nudi krajanom brezplačno pravno
pomoč. Ljudje se po pomoč nanjo veliko
raje obrnejo kot na poravnalne svete.
Vzdrževalna dela na zgradbah Ob Ljublja-
nici 36 so za KS hudo finančno breme, ker
so stare in zahtevajo stalna popravila, tako
da se s težavo nabere dovolj denarja. da se
popravi. kar je najnujnejše. Dodatne te-
žave povzročajo tudi neredni plačniki - na-
jemniki prostorov. Parkiranje pred uradi,
ki so v zgradbah, je bolj urejeno, odkar je
asfalt in vrisani boksi. Uporabnike parkir-
nih prostorov bi vseeno le opozorili, da se
jim do urada ni potrebno pripeljati po
stopnicah, saj je nekoliko dlje še vedno
dovolj parkirnih mest, kjer lahko pustijo
svoje avte in se do svojega cilja nekoliko
sprehodijo.

- Začetek šolskega leta smo dočakali
z novimi prometnimi znaki za omejitve
hitrosti na celotni poti do šole, poleg tega
pa za varnost otrok skrbijo policisti, ki so
stalno prisotni na našem terenu.

MOSTE-SELO
- Zelenico ob novi Zaloški (pri števil-

kah 100 in 102) smo po dolgih mukah in
težavah uredili, saj je nihče ni hotel priz-
nati za svojo. Rast je ureditev odklonila,
Češ da je teren (na ravnici) preveč valovit
in ne morejo kositi, čeprav gre za druž-
beno površino. ki ni v nikogaršnji funkci-
onalni površini, le pri cesti je. Naša občina
je KS nakazala nekaj denarja, s hišnikom
Zaloške 98 smo se dogovorili, da jo je
uredil kot se šika.

- »LUMPKI« iz naših vrtcev so nam ob

tednu otroka okrasili sivo in dolgočasno
steno s svojimi risbami m toplimi barvami.
Hvala jim s prošnjo, da nam v poletnem
počitniškem varstvu polepšajo še kako
drugo steno.
NOVO POLJE

- Prav gotovo tudi v Novem Polju vsi
zelo močno zaznavamo, da se vse pogo-
steje pojavljajo ideje, razprave, razlage,
vabila za zbore o bodoči lokalni samou-
pravi (reorganizaciji občin in KS). Kljub
temu domnevamo, da večina krajanov za-
deve poenostavlja, oziroma o tem ne raz-
mišlja, čeprav gre za pomembno vpraša-
nje, kako se bomo v bodoče organizirali,
da bi kar najučinkovitej še zadovoljevali
svoje potrebe na lokalni ravni. Ali se
bomo odločili za eno občino na našem
območju, recimo občino Polje, v katero bi
bilo vključenih več sedanjih KS, aii za
enotno mestno občino (Ijubljansko), ki naj
bi po predlogu mestnih muž zajemala sko-
raj vse območje sedanjih občin (do koder
vozijo mestni »zelenci»). Odločanje o tem
je zelo pomembno. zatu moramo o tem
temeljiteje razmišljati, da bi se mogli na
zborih konstruktivno o tem pogovarjati in
pozneje na referendumih odločati. Lju-
dem bi zelo prav prišel podatek, koliko
stane lokalna samouprava danes in koliko
bo stala po novem.

NOVE FUŽINE
- Občinski IS je sprejel pripombe in

predloge iz javne razgrnitve in obravnave
osnutka prostorskih ureditvenih pogojev
za območje urejanja MS 5/2 Nove Fužine
- del in predlagal dopolnitve osnutka
PUP-ov. Krajane sta najbolj zanimali
usoda teniških igrišč in obnova Rusjano-
vega trga. PUP-i bodo zato dopolnjeni z:

a) na Rusjanovem trgu je predvideno
100% povečanje parkirnih mest namesto
Gradisovih barak, medtem ko se v PUP-ih
ukinjajo parkirišča na lokaciji E (pod hri-
bora),

b) na območju teniških igriŠC je bila po
osnutku PUP predvidena gradnja poslov-
nega objekta. Zaradi pripomb se površina
namenja športu in rekreaciji, dovoljena bo
gradnja odprtih igrišč in spremljajočih ob-
jektov.

c) na površini »obrambni dom« je dovo-
Ijena gradnja cerkve. medtem ko je grad-
nja policijske postaje dovoljena na povr-
šini ob Domu občanov. Predlog PUP-ov
bo seveda v obravnavi še na občinski
skupščini.

- Skupaj z Mestnim sek. za promet in
zveze ter občinskim sek. za varstvo okolja
smo konec septembra 93 ponovno proučili
možnost za ureditev prometa na Rusjano-
vem trgu. Ugotovljeno je bilo, da brez
zapor (varianta grbin) ob trafo postaji in
ob hišni št. 6 ne bo šlo. To pa pomeni, da
bo za intervencijska in komunalna vozila
potrebno zagotoviti dostop prek parkirišč
ob bloku Rusjanov trg št. 5. K ureditvi

prometa bodo največ prispevala parkirišča
na mestu, kjer so zdaj barake. Žal se še ne
ve. kdaj se bodo gradila.

- V okvbru ŠD Nove Fužine je mogoča
vadba pod strokovnim vodstvom. Name-
njena je zelo mladim, mladim in malce
manj mladim v naslednih sekcijah: aero-
bika, badbinton, odbojka, košarka, ka-
rate, streljanje in namizni tenis. Začela se
bo v oktobru 93 in bo trajala do junija 94.
Vsak ponedeljek med 18. in 19. uro se
lahko prijavite v prostorih društva na Pre-
glovem trgu 15 (prostori KS), ali pa telefo-
nirate na št. 14-06-350.

- Svet KS sporoča, da je možnost pr-
vega obiska svetovalnice osebno v prosto-
rih KS (Preglov trg 15, pritličje) vsak torek
med 9. in 12. uro ter med 16. in 19. uro.
Tudi pokličete lahko na 14-06-706.
P O U E

- Svet KS je na redni seji (23. 9. 93)
obravnaval gradivo razgmjenega osnutka
vzhodne obvoznice in prikljuckov. Svoje
zaključke je posredoval občinskemu sek.
za urbanizem in varstvo okolja. Ob tem se
je Svet KS zavzel za čimprejšnjo gradnjo,
saj je avtocesta širšega pomena za vso
Ljubljano. Od pristojnih organov svet zab-
teva fleksibilnost in razumevanje za oško-
dovance, ki jim bodo rušili objekte ali
odvzeli zemljišča. Veliko prizadetib una
v naši občini zemljišča, ki bi jim morali
s hitrimi postopki spretneniti namembnost
(za nadomestno gradnjo). Svet KS zahteva
tudi čimboljšo zaščito okolja (po svetovnih
ekoloških merilih) in čim raanjše posege
v prostor. Protihrupna zaščita naj bo izve-
dena po metodah, ki zagotavljajo kvali-
tetno rešitev. Predlaga tudi termopan za-
steklitev na objektih v neposredni biižini.
Med gradnjo se mora zagotoviti normalno
povezavo, tudi z javnimi prevoznimi sred-
stvi, z mestom.

- Svet KS se sprašuje, kaj je s kanaliza-
cijo v Polju, ki jo je bivša Komunalna
skupnost Ijubljanskih občin na veliko ob-
Ijubljala ob gradnji obvoznice in priključ-
kov ter rekonstrukciji Zaloške ceste.

- 14. 10. 93 je bil sklican delni zbor
prizadetih krajanov iz naselja Studenec.
Krajani. g. Toni Božidar in dr. Janez
Grura, so pripravili pisne pripombe in jih
posredovali (obrazložene) pristojnim or-
ganom. Pričakujejo, da bodo o pripombah
stekli pogovori tudi z republiškimi organi.
Rušenje zaradi obvoznice in priključkov.
ki bodo naselje Studenec izredno priza-
deli. bomo vsi skupaj skušali najbolj pa-
metno in ustrezno urejati.
ŠMARTNO

- Ob obravnavi dokumentacije za grad-
njo severne obvoznice od Tomačevega do
Zadobrove je bilo ugotovljeno, da bodo
lastniki kmetijskih zemljišč (nekaterim
kmetom edini vir pteživljanja) izgubili naj-
boljšo zemljo ob Clevelandski cesti in ob
vojašnici Polje. Zato zahtevajo prestavitev
trase ob vojašnici in odstranitev separacije

Gradisa, kar je bilo predvideno že v več-
jem številu srednjeročnih načrtov. Teren
gramoznice naj se uredi z materialom iz
izkopa za avtocesto in naj se ponudi za
kmetijstvo. Z uvedbo obračališča za LPP
bi lahko vzpostavili povezavo z mestom.

Krajani odločno zahtevajo priključitev
Kopne poti na Clevelandsko z mostom, ki
bi omogočal prevoz za avtomobile in kole-
sarje ter prehod za pešce in šolarje. Obrij-
ska cesta za to namreč ni primerna, ker ne
poteka iz središča naselja, ni asfaltirana in
ne razsvetljena. Krajani-kmetje hkrati
zahtevajo, naj načrtovalci avtoceste izza
miz pridejo na teren in se seznanijo z de-
janskim stanjem. Kmete še zanima. kako
bo urejen dostop do kmetijskih zemljišfi,
kar iz predložene dokumentacije sploh ni
razvidno.

ŠTEPANJSKO NASEUE
- V pripravi je razširitev kabelsko raz-

delilnega sistema za območje Hrušica-Fu-
žine, kjer se bo na obstoječi sistem priklju-
čilo okoli 90 novih naro&iikov.

- Zaradi zaščite povrSin za pešce pred
lokali TPC so bila nameščena betonska
korita, zaradi česar so bili mnogi lastniki
lokalov slabe volje, mnogi pešci pa dobre.

- Ob odvozu kosovnega materiala je
bilo iz Štepanje vasi, 25. maja in Sotočja
odpeljano mnogo krame. Zamudnike pa
naprošamo, da morebitne dodatne po-
trebe po odvozu takoj sporočijo tajništvu
KS osebno ali po telefonu 44-39-00.

- Nekateri HIŠNI SVETI so veliki
dolžniki sredstev iz naslova obratovfclnih
stroškov hiše. Stanovalce pozivamo, naj
svoje obveznosti TAKOJ poravnajo in naj
to redno počnejo, sicer jih utegne zebsti.

VEVČE-ZGORNJI KA§EU
- V okviru programa javnih del bodo

v tem mesecu ponovno očiščena divja od-
lagališča smeti. Za ureditev kašeljskega
potoka bo sklican sestanek z občinskim
sek. za urbanizem in varstvo okolja ter
drugimi pristojnimi službami.

- Predvidena postavitev luči na Kašelj-
ski cesti do trgovine Knaus po severni
strani ne bo možna zaradi vodovodnih
istalacij. Luči bodo postavljene na Kašelj-
ski most, na Papirniškem trgu do Grajzar-
jeve ceste in na križižču Ceste 30. avgusta
z Zaloško cesto.

ZADOBROVA-SNEBERJE
- Varnost krajanov se bo z dograditvijo

pločnikov na Šmartinski in Sneberski cesti
povečala.

- Cesta na Brinovec io Cesta v Prod
bosta dobili asfaltno prevleko.

- Kljub posredovanim prošnjam in zah-
tevara na vse mogoče naslove nam nikakor
ne uspe rcalizacija obnove vodovoda na
Zdešarjevi ulid.

Zbrala in uredila:
KS Moste-Seio


